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VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2011-2012 

FÖR SPORTKLUBBEN ÖRNEN. 

Medlemskap i Svenska Orienteringsförbundet  

 och  

Svenska Innebandyförbundet. 

Medlemsantal 2011-2012: 545st  

 

Styrelse    

Ordf. Bengt-Olov Elfman  
V.ordf. Johan Wallgren  
Kassör. Anna Bratt  
Sekr. Håkan Nilsson  
Ledamot. Martin Hansson  
Suppl. Peter Ihl 
 Ida Danielsson  

Revisorer 

Ordinarie. Arne Frisk  
Carola Einarsson  

Suppl. Mia Jansson 

Innebandykommitté 

Ordf. Anna Bratt 
 
+ 1 från varje lag utgjorde vår 
innebandykommitte 
 
 

 

 

 

 
 

 

Orienteringssektionen 
 
Ordf. Sören Johansson  
V.ordf. Björn Svensson  
Kassör. t.v. Sören Johansson 
Sekr. Stina Eriksson 
Ledamot Ingela Olsson
 Mattias Modin
 Hanna Åsberg  
Suppl. Ingemar Johansson
 Vakant 

Valberedning 

 Magnus Bergkvist 
 Anders Eriksson 

 

Örnenbladet 

 Emma Björndotter 



Årsmötet

Årsmötet hölls den 15/9-11i Molkoms Sporthall med 20 närvarande 
medlemmar. 

Till ordförande valdes Bengt-Olov Elfman.  
Fyllnadsval 1 år Martin Hansson, ledamöter för en tid av 2 år Anna Bratt 
och Johan Wallgren. 
Till styrelsesuppleanter 1 år valdes Peter Ihl och Ida Danielsson. 
 
2 motioner behandlades, dels en motion om intäktsfördelningen efter 
försäljningen av Bäckelids skola vilken fick till följd att ett extra årsmöte 
skulle hållas som enbart skulle behandla den frågan. 
Dels en motion från den nybildade Nyeds-Bäckelids Bastuförening som 
önskade ett startbidrag från SK Örnen. 

Holger Ljungmans stimulanspriser gick till innebandyspelaren Emilia 
Andersson och orienteraren Johanna Modin. 
 

Mötet avslutades med smörgåstårta. 
 
 

Extra årsmöte 

Det extra årsmötet som utlystes angående intäktsfördelningen från 

försäljningen av Bäckelid hölls den 31/1 -12 i Molkoms sporthall. 

13 deltagande medlemmar. 

Orienterings sektionens motion om pengar till förråd/lokal tillstyrktes. 

Bäckelidsfonden som ska bli en stipendiefond beslutades bildas. 

 

 

 

Det är en stor verksamhet vi bedriver i föreningen, HT 2011genomfördes 

4284 (HT-10 4589) aktivitets tillfällen som var godkända för statligt 

aktivitetsstöd (ungdomar mellan 7-20år). VT 2012 var motsvarande siffra 

3081 (VT-11 3928) 

 

 



         VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2011 

             Orienteringssektionen SK Örnen 

 

Årsmötet 

Den 9 februari hade Orienteringssektionen årsmöte i Fritidsgården Bäckelid. Verksamhets-

berättelsen, ekonomisk rapport genomgicks och godkändes. Det blev omval på alla platser  

och det är fortfarande vakant av en ledamot. Det kom att bli det sista klubbmötet i Bäckelid 

som genomfördes då Fritidsgården såldes under våren. 

 

Orienteringsövningar. 

Med start i april genomfördes övningar för ungdom. En uppdelning i flera grupper efter kunskapsnivå 

gjordes för att mer effektivt träna sin förmåga. Ett uppehåll gjordes under  

sommaren  för att sedan fortsätta under hösten. 21 ungdomar var med och  hade aktiviteter  
16 gånger. Föräldrarna inbjöds att lära lite om kartan vid tre tillfällen varav några deltog. 
Ledare var Elinor Sjölund, Elin Augustsson, Hanna Åsberg, Stina Eriksson, Björn Svensson 

 

Naturpasset 

Årets naturpass gick på två områden dels med kontroller runt elljusbanan bort mot Björketorp. 

Andra området var norr om Rådom. Kartan var Molkom Väst. 50 kontroller fanns det att leta 

efterunder sommaren och hösten. Många hade lämnat in sina startkort för lottdragning. Varje 

kontroll man hittade motsvarade en lott. Tre priser lottades ut. 

Mattias Modin skötte Naturpasset. 

 

Sommar-Orientering 

Efter några år med sparsam tränings/motionsorientering så ordnades det fem stycken av Örnen. 

Intresset var bra, med ca 150 startande som mest över 50 deltagare en kväll. Det var Nya Duvnäs 

och Molkom Väst kartorna som användes. Många från våra grannklubbar var pigga på att leta 

skärmar i Molkomsskogarna. 

 

Karisänglunken 

För sista gången arrangerades den 1 maj Karisänglunken i Bäckelid som i obruten följd genomförts 38 

gånger. Den startades 1974 av den orsaken att efter några år med inställt Karisäng- 

lopp på skidor p.g.a snöbrist så skulle det göras något istället.  Den fortsatte sedan som en självklar 

tradition. Banan var 8 km och gick förbi Såneby,  Karisäng, Bränningfallet, Sundstorp och Asplund. I år 

var det 117 deltagare varav 33  i tävlingsklasserna. Sigrid Josefsson var snabbaste Dam och Fredrik 

Rådström var förste Herre. Ett digert prisbord utlottades och som avslutning utlottades en Cykel 

skänkt av NYEDS HEMMANSÄGARFÖRENING. 



 

Idrottscafe 

Den 28 juli anordnades ett idrottshistoriskt cafe vid Hembygdsgården Molkom med Värmlands 

Idrottshistoriska Sällskap (VIS) och Nyeds Hembygdsförening som arrangör. Såväl huvud- 

föreningen som orienteringssektionen i Örnen hade skärmutställning, historik i pärmar, bilder, 

m.m. för  påseende. De flesta föreningar på orten deltog och visade upp sin historia. 

 

Klubbmästerskapet 

Ett klubbmästerskap för de yngre avgjordes vid Molkoms IP en septemberkväll. För de äldre var det 

KM i samband med Skattkärrs IF hösttävling. Av flera anledningar så kom det inte 

så många som vanligt. 

 

Värmlandsserien. 

Årets Värmlandsserie avgjordes med Säffle OK som arrangör. Då bara Örnen och Viking 

var anmälda i C gruppen flyttades de upp i B gruppen för att få fler konkurrenter. Denna 

uppflyttning gjordes så bra av Örnens skärmletare att de blev kvar i B nästa år. Detta 

genom att ha både IFK Brattfors och OK Djerf efter sig. Sara Persson och Stina Eriksson 

vann var sin dambana.  Örnens gäng bestod av nio deltagare. 

 

TÄVLANDET 

Tävlandet har varit ganska flitigt bland de som varit aktiva. Vid Vikings tävling var det  

10 ungdomar med. Bra.Vid Oringen i Hälsningland var fem stycken med. Vid klubbtävlingen 

Värmlandsserien gjordes en bra insats då Örnen nu tillhör B gruppen. Stina Eriksson tog 

silver på Medel DM i D 45.  Klubben har varit representerad vid 19 tävlingar och gjort 

69 starter. Flitigast var Elin Augustsson med 8 starter. 

 

Stafett Distriktsmästerskapet 

För andra året var Örnen medarrangör till ett mästerskap, denna gång Stafett DM.. OK Tyr 

hade huvuduppgifterna med många Örnare som funktionärer. Tävlingen fungerade bra. 

83 lag (256 deltagare) från de flesta Värmlandsklubbarna hade Molkoms IP som tävlings- 

arena och som fungerade till belåtenhet. Datum var 4 september. 

 



Avslutningsträff 

En fin oktobersöndag var det avslutning på årets Orienteringssäsong. Tipspromenad runt Molkoms IP 

med frågor som var mycket varierande, som orienteringsmedaljer, bilar, fåglar. 

Så det gällde att vara allmänbildad. Prisutdelningar, lite summering och fika var aktiviteterna. 

 

Kylklampen 

Den 14 december ordnade Örnen den deltävlingen i vinterns serie, som i övrigt arrangeras 

 runt om i södra Värmland. Kylklampen är en nattorientering med gemensam start på fyra olika 

banor. 70 stycken deltog. Startplats var norr om järnvägen efter väg 240. Mattias Modin var 

banläggare m.m.  Jönsbergsdelen av Duvnäskartan var området. 

 

KARTOR 

Duvnäskartan inkl. Jönsberget färdigställdes och blev klar under våren Kartritare var Jonny Jonsson.  ( 

Tyvärr gjordes ett ganska stort kalhygge på ett för nybörjare bra område) 

En utökning av Molkom Väst karta med tillägg av delen Upperud och Västby  

(Främst för att andvända vid Friska Molkom)              Kartritare Per Bengtsson 

En Sprintkarta har under hösten ritats över centrala Molkom (En sprintkarta har mer detaljer 

och extra tecken)   Den har ritats av Per Bengtsson. 

 

Övrigt 

För fjärde gången anordnades  Värmlands OF s årsmöte i Fritidsgården Bäckelid 

Uppvaktning av OK Tyr 75 år gjordes genom Björn Svensson. 

Mattias Modin har varit på VOFs kartträff. 

Sektionsstyrelsen har haft 5 protokollförda möten 

 

TACK till ALLA som hjälpt till med såväl arrangemang som olika aktiviteter under året. 

                                                              

                                                             Styrelsen Orienteringssektionen SK Örnen 

  

 

 

 

 



 

Innebandy 11-12 
 
Herrar div 4 östra 

 

Sist i serier efter tung säsong med en del missflyt gör att det blir div5 spel nästa säsong. 

Ledare Björn Dahlén, Patrik Johansson och Kent-Olov Wenkler 

Vi hade även ett Herr U-lag som vi tyvärr fick dra ur seriespel i början på våren pga vikande spelar 

trupp 

 

Säsongen 2011-12 lyckades vi inte få ihop ett Dam lag utan trillade ur div2 så 

nu blir det att starta om i div 4 

Flickor klass 4 östra (F96-98) 

 

Ledare Johan ”Josh” Wallgren & Jerry Magnusson 

 

 

 

 



 

Flickor klass 5 (F98-00) 

 

Ledare Johan ”Josh” Wallgren, Jerry Magnusson, Martin Hansson & Patrik 

Stefansson 

Pojkar klass 5 östra 

 

Ledare : Fredrik Strömner och Hasse Åberg 

 

Lag utan tabeller 

Pojkar klass A östra (P99-00) 

Ledare: Bengt-Olov Elfman & Anders Ivansson.  

Flickor  klass B  norra (F99-02) 

Ledare: Martin Hansson, Patrik Stefansson Kristin Mossberg & Anders Karlsson 

Pojkar klass C central (P01-02) 

Ledare: Sara Tångring, Linda Norder & Annmarie Svensson 



 

Pojkar klass D central (P03) 

Ledare: Jan-Erik Vaara, Jennie Lindborg, Camilla Tegelstig & Mattias Fredriksson 

Flickor F03-04 

Ledare: Jan-Erik Vaara och Camilla Tegelstig 

 

Pojkar P04-05 

Ledare Christian Carlsson, Joakim Sundström, Cassandra Carlsson, Ann, Carola 

& Micke 

Flickor F05-06 

Ledare Joakim Holm & Henrik Törnqvist 

Flera av lagen har också deltagit i olika cuper bl.a. COOP FORUM CUP, Buster 

cup, Newbody, Katrineholmscupen m.fl. 

Övrigt 

SK Örnen har arrangerat ett flertal cuper med mycket positiva omdömen, 

bl.a Lilla VM, Newboby CUP.  

Det har utbildats 6 nya föreningsdomare, flera ledare har gått olika 

påbyggnadskurser inom ledarskap.mm.mm. 

 

Säsongsavslutning genomfördes som brukligt på skärtorsdagen med god 

uppslutning, bl.a uppvaktades Daniel ”Firre” Andersson som beslutat sig 

för att lägga skorna på hyllan efter 222 serie matcher med SK Örnen. 



Slutord 

Mitt andra år som ordförande i denna förening är nu till ända. Fortfarande lika 

roligt att träffa dessa underbara barn, ungdomar och ledare som sysslar med det 

som jag tycker är så roligt, IDROTT. Tyvärr så märks det minskade antal 

barn/ungdomar som idrottar i föreningen. Det blir färre som föds och då är det 

givetvis färre som idrottar/svårare att få ihop lag utan att slå ihop flera årskullar. 

En annan minskning som gör sig påmind är att det är färre o färre som vill/har 

möjlighet att engagera sig som ledare. Flera lag som det har varit svårt att få 

ledare till. 

Jag vill slå ett slag för Bäckelids fonden som instiftades iår. Nominera aktiva 

både ledare och aktiva så att det finns ett urval som stipendiegruppen har att ta 

ställning till. Alla medlemmar i föreningen har rätt att nominera någon, använd 

den rättigheten!! 

Uppmuntring behövs! 

 

Till slut vill jag tacka alla som varit ledare, orienterat, spelat och hjälpt till i 

föreningen under säsongen.  

TACK ALLESAMMANS FÖR DETTA ÅR!! 

Bengt-Olov Elfman ordf. SK ÖRNEN 


